
 

Commissie 29 oktober 2018 

 

 

 

Toezeggingen: 

 

Wethouder Uitdewilligen: Het onderwerp overheidsparticipatie komt nog een keer in de 

raad. Het staat op de strategische raadsagenda. Zij zegt toe om alvast de lijst met 

burgerinitiatieven aan de raad toe te sturen. 

Reactie college/tijdpad: 

Het overzicht lopende aanvragen initiatieven (bijlage 1) en het overzicht 

verwerkte aanvragen initiatieven (bijlage 2) zijn als bijlagen toegevoegd aan de 

lijst toezeggingen 29 oktober 2018. 

 

 

De burgemeester zegt toe dat hij zich gaat verdiepen in: 

 Het aantal inbraken, en 

 of het zevenstappenplan ook mét jongeren gedaan wordt i.p.v. óver hen. 

 Reactie college/tijdpad: 

 
Aantal inbraken 

 
 
 

 
 
 



Een duidelijke verklaring is niet te geven voor de fluctuerende inbraakcijfers. In 

het algemeen stijgen vaak de inbraakcijfers bij het korter worden van de dagen. 

Dit zou een mogelijke verkaling kunnen zijn. 

 

7-stappenmodel                                                           

In de link 

https://wegwijzerjeugdenveiligheid.nl/onderwerpen/jeugdgroepen/7-

stappenmodel/ wordt uitleg gegeven over de landelijke werkwijze van het 7 

stappenmodel. 

In bepaalde fasen van het model is het een logische stap om juist met de 

jongeren te spreken om in gezamenlijkheid tot een oplossing te komen. Dit past 

ook in onze visie van burgerparticipatie en samen met betrokkenen aan 

veiligheidsproblemen te werken. 

Het 7 stappenmodel is niet in beton gegoten, hierdoor gebruiken wij de 

systematiek en zorgen wij door passend te organiseren dat we niet allen over 

jongeren spreken, maar tevens met hen praten. 

In het 7 stappenmodel wordt gesproken over problematische jeugdgroepen. 

Wanneer wordt gekeken naar de systematiek, die gebaseerd is op het in beeld 

brengen en duiden van het probleem – prioriteren met integraal plan van 

aanpak – uitvoeren van het integraal plan van aanpak, kan dit bij alle vormen 

van jeugdproblematiek gebruikt worden. Het is niet specifiek voor harde kern 

jongeren bedoelt, ook bij eenvoudige overlastlocaties of situatie kan deze 

systematiek gebruikt worden.  
 

 

Wethouder Haagsma: Het college maakt een plan over asbestsanering. Hij zal kijken of 

hij daarin aandacht kan besteden aan particulieren die hun asbest niet zelf kunnen 

saneren en afvoeren. 

Reactie college/tijdpad: 

Het college verwacht in december een plan van aanpak te presenteren. 

Uitvoering start in het eerste kwartaal van 2019. De voorgestelde uitvoering 

schetst verschillende mogelijkheden voor diverse doelgroepen, waaronder 

particuliere woningeigenaren.  

 

 

Wethouder Uitdewilligen: In het proces over het maken van de Woonvisie kunnen we 

afspreken in hoeverre het een ‘levend document’ kan worden. Zij zegt toe dan er eind 

2018/begin 2019 een memo in de raad komt over het proces voor het maken van de 

woonvisie. 

Reactie college/tijdpad: 

De raad wordt nauw betrokken bij het opstellen van de nieuwe woonvisie. Zoals 

al toegezegd door de wethouder komt er eind 2018/begin 2019 een memo in de 

raad over het proces voor het maken van de nieuwe woonvisie en over de wijze 

waarop inwoners en partijen worden betrokken. 

 

 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij de vragen over de KJ-straat schriftelijk beantwoordt. 

Die vraag is of er parkeerplaatsen komen tussen de KJ-straat en het ‘t Voorhuys. 

Reactie college/tijdpad: 

De plannen van het Stadshart voorzien in 75 nieuw aan te leggen 

parkeerplaatsen ten zuiden de Koningin Julianastraat, waarvan 17 plaatsen ter 

hoogte van ’t Voorhuys. 

 

 

Wethouder Simonse en Wijnants zeggen toe dat de werkcorporatie wordt betrokken in 

het gesprek met Concern voor werk over het groenonderhoud. 

Reactie college/tijdpad: 

De WerkCorporatie heeft de opdracht om zoveel mogelijk inwoners toe te leiden 

naar betaald werk. In het kader van die opdracht heeft de WerkCorporatie  

intensief contact met Concern voor Werk over allerlei werkzaamheden die door 

https://wegwijzerjeugdenveiligheid.nl/onderwerpen/jeugdgroepen/7-stappenmodel/
https://wegwijzerjeugdenveiligheid.nl/onderwerpen/jeugdgroepen/7-stappenmodel/


de kandidaten kunnen worden uitgevoerd. Doel daarvan is bijdragen aan het 

vergroten van de kansen van de kandidaten op de reguliere arbeidsmarkt. Bij 

gesprekken met Concern voor Werk en andere aanbieders van werkzaamheden 

voor de gemeente wordt altijd gekeken of er ook werkzaamheden uitgevoerd 

kunnen worden door kandidaten van de WerkCorporatie. 

 

 

Wethouder Simonse zegt toe dat het fietsgebruik wordt opgenomen in het nieuwe GVVP. 

Het gaat dan over het stimuleren van fietsgebruik en ook de veiligheid ervan.  

Reactie college/tijdpad: 

De fiets maakt onderdeel uit van een GVVP. De rol van de fiets wordt 

belangrijker. Daar past een eigentijdse aanpak bij om de samenleving erbij te 

betrekken. De (e)-fiets draagt bij aan het verduurzamen van de mobiliteit. 

Daarnaast speelt de (e)-fiets een belangrijke rol in de totale mobiliteitsketen 

van reizigers, bijvoorbeeld als voortransport naar een busverbinding. De fiets is 

ook een belangrijk toeristisch product. Speerpunten voor de fiets zijn veiligheid, 

directheid en comfort. Veilig als het gaat om het oplossen van onveilige punten 

op belangrijke fietsroutes. Fietsroutes moeten direct en comfortabel zijn met zo 

weinig mogelijk belemmeringen. Daarbij stelt de opmars van de snellere e-fiets 

ons voor nieuwe kansen en uitdagingen. 

 

 

Wethouder Wijnants gaat zich verdiepen in de mogelijkheden voor een AD-opleiding. Hij 

gaat in gesprek met de onderwijsinstellingen over het verbeteren van de aansluiting 

tussen onderwijs en arbeidsmarkt. 

Reactie college/tijdpad: 

De gemeente gaat het sociaal economisch beleid herijken. In dit kader worden 

er met de belangrijkste sectoren uit de Noordoostpolder gesprekken gevoerd. 

Hierbij wordt in ieder geval ook gesproken over de arbeidsmarkt van de 

toekomst en de samenwerking en verbinding tussen ondernemers, onderwijs en 

overheid. Het doel van de gesprekken is de behoefte van de sector te bepalen 

en om te kijken óf en welke rol wij als gemeente kunnen hebben. Op basis van 

de behoeften gaan we in 2019 verder in gesprek met onderwijs lokaal en het 

Hoger Onderwijs. Hierbij blijft gelden dat wij als gemeente niet gaan over het 

onderwijsaanbod. We kunnen wel als gesprekspartner partijen bij elkaar 

brengen.  

Bovendien willen wij ons als gemeente actief verbinden aan de Human Capital 

Agenda (HCA) van de Regio Zwolle en waar mogelijk op HCA-gebied een 

koppeling maken met de regiodeal MITC (Mobiliteit en Infrastructuur Test 

Centrum). Hierbij wordt er lokaal en regionaal gekeken wat er nodig is voor 

onze inwoners qua scholing om op lange(re) termijn ook nog te kunnen blijven 

deelnemen op de arbeidsmarkt. Een Associate degree (AD) is een landelijk 

erkende tweejarige hbo bachelor opleiding. Als blijkt dat het belangrijk is voor 

onze werkgevers en onze inwoners kan dit ook verder op regionale schaal 

worden uitgewerkt.   

 
Wethouder Wijnants zegt toe dat hij het budget van € 25.000 voor het innovatiefonds 

opneemt in de voorjaarsrapportage 2019. 

Reactie college/tijdpad: 

Voor 2019 wordt een budget van € 25.000 voor het innovatiefonds opgenomen 

in de voorjaarsrapportage 2019. De budgetten voor 2020 (€ 25.000) en 2021  

(€ 25.000) worden opgenomen in de primitieve begroting 2020 - 2023. 

 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat de verordeningen die bij programma 6 horen, 

worden geactualiseerd. En dat die volgende RTG in de raad komen. 

Reactie college/tijdpad: 

De verordeningen Participatiewet zijn in 2017 geactualiseerd. 

De wijzigingsverordening WMO en de Verordening Jeugdhulp Noordoostpolder 

2019 staan 3 december op de agenda van de commissie Samenlevingszaken en 

17 december op de raadsagenda. 


